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Interpelacja w sprawie przebudowy chodnika  

przy al. Zygmuntowskich w mieście Lublinie.  

Proszę o odpowiedź dlaczego przy wykonanej w ostatnich miesiącach przebudowie chodnika 

przy al. Zygmuntowskich nie została wybudowana ścieżka rowerowa, która połączyłaby 

ścieżkę rowerową prowadzącą od ronda Lubelskiego Lipca 80 ze ścieżką rowerową po stronie 

parku ludowego na Al. Józefa Piłsudskiego (z przeprowadzeniem ścieżki przez drogę na 

światłach skrzyżowania al. Zygmuntowskich). Jest to właśnie brakujący odcinek ścieżki 

rowerowej przy al. Zygmuntowskich.  

Jestem zdumiony, że w czasie przebudowy chodnika wybrukowano cały pas przy jezdni 

przeznaczając na miejsca parkingowe, a nie poprowadzono ścieżki rowerowej umożliwiającej 

bezpieczny dojazd rowerem do miejsc związanych ze sportem: do stadionu miejskiego i do 

stadionu żużlowego.  
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Do wiadomości: 

1. Stowarzyszenie "Rowerowy Lublin" 

2. Lubelskie Stowarzyszenie Rowerowe LSFR 


